
V rámci praxe jsem byla přidělena příslušným pracovníkům v oddělení Glass Team a s nimi 

jsem trávila čas během jejich pracovního výkonu. Navštěvovali jsme množství skláren v 

Novém Boru, Kamenickém Šenově a okolí, navštívili jsme sklárny v Železném Brodě, 

Turnově, v Polsku, kde probíhala jednání s dodavateli různých komponent, reklamační řízení, 

audit dodavatele apod. Těchto schůzek jsem se účastnila a ve sklárnách mi vždy byla 

představena činnost firmy, zaměření, používané sklářské techniky. Měla jsem možnost si v 

huti vyfouknout sklo. Získala jsem kontakty a byla mi nabídnuta možnost výroby dárkového 

předmětu ze skla apod. Dále mi byly pracovníky oddělení doporučeny materiály ke studiu – 

odborné knihy, umělecké knihy, katalogy, internetové stránky, které jsem si studovala. V rámci 

možností jsem vypomohla s administrativními činnostmi, popisky pozvánek, zvací dopisy 

apod.  

Praxe pro mě byla velkým přínosem, měla jsem možnost v krátkém časovém úseku navštívit 

množství podniků a malých soukromých skláren a dozvědět se mnoho informací týkající se 

sklářského průmyslu a využití jednotlivých technik. Získala jsem tak velmi zajímavý vhled do 

sklářského oboru. Velmi jsem ocenila otevřenost, vstřícnost pracovníků z Glass Teamu a i 

designérů, sklářů a dalších řemeslníků ve sklárnách. Velmi oceňuji jejich sdílnost a ochotu 

podělit se o své zkušenosti a poznatky. Jejich řemeslo a um mě nadchlo.   

Slabou stánku vidím v tom, že nebylo možné se z mé strany více prakticky zapojit, pracovníci 

Glass Teamu byli velmi vytížení a bylo nutné vše směřovat k dokončení zakázek a dodržení 

termínů. I z toho důvodu velmi oceňuji, že se mi v rámci možností plně věnovali a měla jsem 

možnost navštívit místa, kam se běžně člověk nedostane.  

Praxe mi umožnila rychlý vhled do sklářského průmyslu, který na mě udělal obrovský dojem, 

získala jsem mnoho praktických informací a kontakty, které věřím využiji v dalším studiu.   

Nella Meresová, září 2021 


